



المدرسة الآسيوية الدولية الخاصة

ASIAN INTERNATIONAL (P) SCHOOL

AIS/PARENTS/STUDENTS/2024-25/36

2nd October 2024

CIRCULAR No. 36

FINAL DISTRIBUTION OF SCHOOL UNIFORM

Dear Parents/Students

Greetings!

We hereby inform you that the final measurement & distribution of school uniforms will be carried out from **05th October till 11th October 24**. The distribution of uniforms will be for a short period. Hence, all students who have not yet procured the uniform are advised to procure the same during the mentioned period. Kindly note that no further distribution of uniforms will be carried out during the rest of the year. All students are expected to wear the new pattern uniform in all respects effective from **14th October 2024 without fail**. **Entry of students into the school premises will be strictly denied for not wearing the appropriate new pattern uniform after the above date**. Details regarding distribution is appended below:

Date of distribution: 05th October 2024 to 11th October 2024

Timings of distribution: 8 am – 8 pm (Saturday & Sunday) (Lunch break from 1pm to 3 pm)

11 am to- 8 pm (Monday to Friday) (Lunch break from 1pm to 3 pm)

Venue: Junior school (PS-2 building)

Best Regards

Admin Specialist



تعميم رقم 36

التوزيع النهائي للزي المدرسي

أولياء الأمور / الطلاب الأعزاء
تحياتي

نحيطكم علماً بأن القياس النهائي وتوزيع الزي المدرسي سيتم من 5 أكتوبر حتى 11 أكتوبر 24. سيكون توزيع الزي الرسمي لفترة قصيرة وبالتالي، ينصح جميع الطلاب الذين لم يشتروا الزي الرسمي بعد بشرائه خلال الفترة المذكورة. يرجى ملاحظة أنه لن يتم توزيع الزي الرسمي خلال الفترة المتبقية من العام. من المتوقع أن يرتدي جميع الطلاب الزي الرسمي الجديد من جميع النواحي اعتباراً من 14 أكتوبر 2024 دون تأخير. سيتم منع دخول الطلاب إلى مبنى المدرسة بشكل صارم لعدم ارتداء الزي الرسمي الجديد المناسب بعد التاريخ أعلاه. وتردد أدناه التفاصيل المتعلقة بالتوزيع:

تاريخ التوزيع: 05 أكتوبر 2024 إلى 11 أكتوبر 2024

مواعيد التوزيع: 8 صباحاً – 8 مساءً (السبت والأحد) (استراحة الغداء من الساعة 1 ظهراً حتى الساعة 3 عصراً).

من الساعة 11 صباحاً حتى الساعة 8 مساءً (من الاثنين إلى الجمعة) (استراحة الغداء من الساعة 1 ظهراً حتى الساعة 3 مساءً)

(PS-2 المبنى) المكان: المدرسة الإعدادية قسم الصغار

مع خالص تحياتي
21/10/2024

AY: 2024 - 2025